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RG.0012.16.2015 

 

 

Protokół Nr 14/15 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 28 grudnia 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 830 a zakończyła o 908. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Wiceprzewodniczący Komisji Jerzy Gorczyca, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 5 Członków 

Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. II. 

Wiceprzewodniczący Komisji Jerzy Gorczyca przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia konsultacji 

dotyczących nadania sołectwom: Wola Rzeczycka,  Dąbrowa Rzeczycka oraz części 

sołectwa Rzeczyca Długa statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej przedstawiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za”, 1 głos 

„wstrzymujący”. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 
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Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2015 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 4 głosy „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad.IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok 

przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Jacek Pamuła zgłosił nieświecącą lampę oświetlenia ulicznego w Rzeczycy 

Okrągłej obok posesji P. Ewy Stelmach. 

Radny Zbigniew Ptak zwrócił uwagę na spaloną żarówkę lampy ulicznej obok 

remizy w Nowinach. 

Radny Jerzy Gorczyca poruszył sprawę zakupu sprzętu sportowego będącego na 

wyposażeniu orlików. Zapytał z jakich środków zakup jest finansowany.  

Skarbnik Gminy Anna Szeliga powiedziała, że nie ma informacji z jakich funduszy 

może być zakupywany sprzęt dla orlików. Zakup nie jest finansowany ze środków 

gminnych. Gmina natomiast ponosi  spore koszty oświetlenia tych boisk. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Wiceprzewodniczący Komisji 

 

                                Jerzy Gorczyca 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 

 

 

 

 

 


